
Z á p i s  č.1/2010 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 22.2.2010 v zasedací místnosti OÚ 

(1. patro) 
 
Přítomni:  Dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  Jaroslav Gajdošík, Milan Štefka 
Zapisovatel: Milena Kobylíková 
Zasedání řídil starosta obce ing. František Gajdošík 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednomyslně schválilo program zasedání. 
 
1. Zpráva lesního hospodáře 
2. Dopravní obslužnost – Smlouva o finančním příspěvku. 
3. Rozpočet na rok 2010 (návrh rozpočtu, schválení). 
4. Návrh a schválení smlouvy o pronájmu a provozování vodovodu pod kaplí. 
5. Okál – stavební úpravy. 
6. Sdružení místních samospráv ČR – projednání možnosti vstupu do sdružení. 
7. Ostatní záležitosti. 
ZO jednomyslně schválilo, že diskuse bude probíhat ke každému bodu zvlášť. 
 
K bodu 1 
Odborný lesní hospodář p. Milan Holík přednesl zprávu o hospodaření v obecním 
lese za rok 2009. 
ZO projednalo návrh přílohy ke smlouvě č. 3/2002 mezi Obcí Hrobice a Lesy pod Hostýnem, 
s.r.o., Zahnašovice 43 o cenovém dodatku k nákupu dříví na lokalitě“P“. 
Usnesení č. 1/1/2010 
ZO vzalo na vědomí zprávu odborného lesního hospodáře p. Milana Holíka o hospodaření 
v obecním lese za rok 2009. 
ZO jednomyslně schválilo přílohu ke smlouvě č. 3/2002 mezi Obcí Hrobice a Lesy pod 
Hostýnem, s.r.o., Zahnašovice 43 o cenovém dodatku k nákupu dříví na lokalitě“P“. 
 
K bodu 2 
ZO projednalo Smlouvu č.O/0185/2010/DOP o poskytnutí finančního příspěvku za účelem 
zajištění dopravní obslužnosti dle zákona č.111/1994 Sb., o silniční dopravě, ve znění 
pozdějších předpisů, na území Zlínského kraje veřejnou autobusovou linkovou dopravou 
mezi Obcí Hrobice a Zlínským krajem. Jedná se o zvýšení finančního příspěvku 
 z 50,- Kč/obyvatele/rok (Smlouva z roku 2003) na 70,- Kč/obyvatele/rok. 
Usnesení č.2/1/2010 
ZO jednomyslně schválilo Smlouvu č. O/0185/2010/DOP  o poskytnutí finančního příspěvku  
mezi Obcí Hrobice a Zlínským krajem.  
 
K bodu 3 
ZO projednalo rozpočet na rok 2010, který přednesl starosta obce. 
Usnesení č. 3/1/2010 
ZO jednomyslně schválilo rozpočet obce na rok 2010. 
Celkové příjmy  - 4 632 tis. Kč. 
Celkové výdaje  - 8 318 tis. Kč. 
Schodek rozpočtu  3 686 tis. Kč bude krytý z přebytku minulých období. 
 
 



K bodu 4 
ZO projednalo Smlouvu o nájmu a provozování vodovodu pod kapličkou mezi Obcí Hrobice  
a Moravskou vodárenskou, a.s., Tovární 41, 772 11 Olomouc. 
Usnesení č.4/1/2010 
ZO jednomyslně schválilo „Smlouvu o nájmu a provozování vodovodu Hrobice,   
pod kapličkou, SO1 vodovod“ mezi Obcí Hrobice a Moravskou vodárenskou, a.s. Tovární 41,  
772 11 Olomouc. 
K bodu 5 
ZO projednalo stavební úpravy v domě „Okál“, který před zasedáním všichni zastupitelé 
navštívili a seznámili se tak se situací nutných stavebních úprav a s návrhem řešení. 
Usnesení č.5/1/2010 
ZO jednomyslně schválilo celkovou rekonstrukci domu „Okál“ v roce 2010, která proběhne 
ihned po nabytí nemovitosti do majetku Obce Hrobice.  
 
K bodu 6 
ZO projednalo možnost vstupu Obce Hrobice do „Sdružení místních samospráv ČR“. 
Usnesení č. 6/1/2010 
ZO jednomyslně neschválilo vstup Obce Hrobice do „Sdružení místních samospráv ČR“. 
 
K bodu 7 
a) ZO projednalo žádost p. Jiřího Holíka o výpůjčku obecního pozemku (část. parc. č. 707/1 
     cca 300m2). 
    Usnesení č. 7a/1/2010 
    ZO projednání odložilo na další zasedání. Starosta ještě projedná s p. Holíkem podmínky  
    smlouvy.  
b) ZO projednalo zadání nového Územního plánu Hrobice. 
    Usnesení 7b/1/2010  
    ZO jednomyslně schválilo dle § 47 odst. 5 zákona č. 183/2006 Sb. o územním plánování  
    a stavebním řádu ve znění pozdějších předpisů (stavební zákon) zadání Územního plánu 
    Hrobice. 
 
c) ZO projednalo žádost o podnájem obecního bytu p. Andrey Jurčíkové a p. Zdeňka Kužely. 
    Usnesení č7c/1/2010 
    ZO vzalo na vědomí žádost o podnájem obecního bytu p. Andrey Jurčíkové a p. Zdeňka   
    Kužely. 
    Obec Hrobice zatím nedisponuje žádným bytem. Až tato situace nastane, budou vyhlášeny 
    podmínky, za kterých se mohou případní zájemci ucházet o podnájem obecního bytu. 
 
d) ZO projednalo žádost p. Martina Slováčka o odstranění vlhkosti obvodových zdí 
    v obecním bytě. 
    Usnesení č.7d/1/2010 
    ZO jednomyslně schválilo, aby starosta obce do příštího zasedání prověřil možnosti 
     částečného zateplení venkovního soklu okolo tohoto bytu. 


